
Sitno, 2021-12-17 

 

Protokół z posiedzenia wspólnych komisji  

Rady Gminy Sitno 

w dniu 17.12.2021 r. 

(spotkanie nieobowiązkowe) 

 

Radni: 

1. Wydmański Władysław – Przewodniczący 

2. Jan Ryszczuk  

3. Adam Mazurek 

4. Leszek Kozak 

5. Kamil Pyś 

6. Tomasz Gąsior 

7. Radosław Kwapisz 

8. Tomasz Ożga 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy 

3. Marzena Futyma Sawicka – Skarbnik Gminy 

4. Barbara Litwin – Główna Księgowa 

5. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy Samorządu i Archiwum  

 

Na spotkaniu Radni jak i przedstawiciele Urzędu Gminy Sitno rozmawiali na 

następujące tematy: 

1. Omówienie projektu budżetu na 2022 r. 

Przewodniczący Rady powiedział, że na rok następny mamy bardzo ambitne plany. 

Wszystkie zadania i inwestycje ujęte są w projekcie budżetu na rok 2022. Na 

realizację projektów otrzymaliśmy środki zewnętrzne w łącznej kwocie ponad 18 mln 

zł, ale aby je zrealizować musimy zadysponować wkładem własnym. Istnieje zatem 

duże prawdopodobieństwo, że będzie konieczne zaciągnięcie kredytu. Radni  obecni 

na spotkaniu zaakceptowali projekt budżetu jednocześnie akceptując ewentualne 

zaciągnięcie wspomnianego kredytu. 

2. Omówienie i realizacja Funduszu Sołeckiego na 2022 r. Pani Skarbnik stwierdziła, że 

należy ograniczyć wydatki bieżące na rzecz wydatków majątkowych. Relacje te 

muszą się zmienić gdyż w przeciwnym razie istnieje prawdopodobieństwo likwidacji 

Funduszu Sołeckiego. 

3. Woda i kanalizacja – nowe stawki za wodę (3,80 zł/m3) i ścieki (8,40 zł/m3). Rada 

Gminy podejmie uchwałę w sprawie ewentualnego obniżenia należności, które zostały 

oszacowane przez Referat Inwestycji w UG Sitno. Propozycja wprowadzenia 

abonamentu od rachunku za wodę w wysokości 2 zł od gospodarstwa. 

4. Zakup 15 tabletów z możliwością głosowania – zminimalizowanie kosztów 

przygotowywania dokumentów w wersji papierowej Radnym, dzięki tabletom Radni 

otrzymają dokumenty w wersji elektronicznej. 



5. Sprawozdanie z działalności OSP przedstawił Pan Adam Mazurek Prezes Gminnego 

Zarządu OSP. 

6. Orkiestra – działalność.  

Obecni na spotkaniu zastanawiali się gdzie tkwi problem w kwestii normalnego 

funkcjonowania orkiestry i chwilowego braku kapelmistrza. Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił, aby w najbliższym czasie, a najlepiej zaraz po Świętach Bożego 

Narodzenia zorganizować spotkanie z członkami orkiestry i wyjaśnić wszystkie 

bolączki, które mają przełożenie i wpływ na funkcjonowanie orkiestry. Spotkanie 

zorganizuje Pani Kamila Szmidt Dyrektor CK z Biblioteką w Sitnie. Następnie 

zaznaczył, że Rada Gminy nie podejmuje żadnych decyzji związanych z działalnością  

Orkiestry i nie ma przełożenia na jej funkcjonowanie, ale zawsze wspierała i będzie 

wspierać Młodzieżową Orkiestrę w Sitnie.  

Pan Wójt  zaproponował by oprócz Orkiestry utworzyć Zespół Muzyczny. Dzięki 

temu rozwiązaniu wystąpiłaby możliwość nauki gry na różnych instrumentach 

muzycznych.  

7. Wynajem świetlic – zorganizowanie w styczniu 2022 spotkań OSP i KGW w sprawie 

konsultacji dokumentu dot. wynajmu świetlic. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

    /-/ Władysław Wydmański 

 

 

 

 

 


